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ΘΕΜΑ: «Σχετικά με την ολοκλήρωση του έργου του φράγματος του
Φιλιατρινού ποταμού»

Κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με το Δελτίο Τύπου της 1/11/2024 του ΑΓΡΟΤΙΚΟΥ ΣΥΛΛΟΓΟΥ ΦΙΛΙΑΤΡΩΝ,
επισημαίνεται ότι υπάρχει σοβαρό πρόβλημα στον τομέα της άρδευσης των
καλλιεργειών και ειδικά στην ελαιοκαλλιέργεια, η οποία είναι με διαφορά η πρώτη σε
έκταση.
Συνέπεια όλων αυτών και σύμφωνα με εκτιμήσεις, το 60-70% της ελαιοσυγκομιδής να
είναι σχεδόν μηδενικό και η ποιότητα υποβαθμισμένη, διότι τα κτήματα δεν αρδεύονται.
Αυτό σημαίνει ότι ελαχιστοποιείται κατά πολύ η ακαθάριστη πρόσοδος των
παραγωγών, που αποτελεί για τους περισσότερους την μοναδική πηγή εισοδήματος.
Συνέπεια όλων αυτών είναι να απειλείται η παραγωγή και του επόμενου έτους αλλά και
το φυτικό κεφάλαιο.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Πότε προβλέπεται η ολοκλήρωση του έργου του φράγματος του Φιλιατρινού ποταμού
με την τοποθέτηση - εγκατάσταση των δικτύων άρδευσης, προκειμένου να συντελεστεί
η πολυπόθητη άρδευση της Τριφυλίας;

2. Θα ήταν εφικτό να βελτιωθεί ο κανονισμός του ΕΛΓΑ, προκειμένου να μπορούν να
ενταχθούν διάφορα τέτοια φαινόμενα και να τυγχάνουν αποζημίωσης με δεδομένο ότι
θα εμφανίζονται συνέχεια τα επόμενα χρόνια λόγω της κλιματικής αλλαγής;

Ο ερωτών βουλευτής
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